
 
 
应用光学    2004 25 (2): 62-64    ISSN: 1002-2082  CN: 61-1171/O4  

 

工艺测试 扩展功能 

本文信息

 Supporting info

 PDF(231KB)

 [HTML全文](0KB)

 参考文献

服务与反馈

 把本文推荐给朋友   

 加入我的书架 

 加入引用管理器

 复制索引

 Email Alert 

 文章反馈

 浏览反馈信息

相关信息

  本刊中 包含“激光反射镜”的 
相关文章 
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激光反射镜与诱导透射滤光片工艺分析 
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摘要   
随着光通信和光信息技术的迅速发展,介质高反射镜和窄带滤光片倍受人们关注,
有机光学薄膜滤波器材料及器件将日益受到重视.
采用一个低通滤波器和高通滤波器在其通带叠合处便可产生一个优良的窄带滤波器.
详细介绍了几种光学薄膜器件激光反射镜、诱导透射滤光片(ITF)和微片式激光器的混合材料及制备工艺,
并给出其设计方法,对批量生产将有极大的促进作用. 
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Process Analysis of Laser Reflective Mirror and Induce Transmittance Filter
(ITF)

JING Yu-lan,JIANG Xiang-dong,ZHANG Huai-wu

University of Electronic Science and Technology, Chengdu 610054, China

Abstract  
With the development of the optical communication and optical information,laser reflective mirror and ITF filter is catching 
people's attention. With the further development in this field, the organic optical film filters and devices will be laid stress 
on increasingly. And a excellent narrow-band filter will be produced with a low-pass and a high-pass filter at the passband 
congruence. In this paper several optical thin film devices such as laser reflective mirror,ITF filter, microchip laser are 
introducted and their fabricated process as well as design method are given, which is very useful in the optical application 
field.
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